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Minnesanteckningar 
styrgruppsmöte i SWETRAU 
Datum 2024-06-10 
Tid 16:00-17:00 (Teams) 
 
Styrgrupp: 
Styrgrupp: Folke Hammarqvist, Gunilla Wihlke, Denise Bäckström, Maria 
Håkansson, Helén Boije, Hans Berg, Wilhelm Wallquist, Ulrika Arvidsson, Dominika 
Högberg. 
 
Adjungerade: 
RC Syd: Susanne Albrecht 
 
Frånvarande: Sara Björn, Thomas Troëng - adjungerad 
 
 

• Mötet öppnas av Folke 
• Folke väljs som ordförande och Gunilla som sekreterare  
• Dagordning godkänns  
• Föregående mötesprotokoll godkänns 
• Inkomna ansökningar: Dominika 

Kompletterande ansökan av Oscar Lapidus: Triagering och handläggning av 
måttligt skadade geriatriska patienter på sjukhus. Forskaren avser att studera 
patienter från region Stockholm. Mötet godkänner ansökan för menprövning. 

    
• Användarmöte 22/5: Folke sammanfattar:  

Information om validering som ska göras av alla sjukhus under hösten. 
Informationsbrev uppdateras och skickas ut i början av september. 
Tre föreläsningar: Suicid – Ioannis Rigopoulus, Triagering – Oskar Lapidus, 
Ögontrauma – Elin Bohman. Föreläsningarna ligger tillsammans med 
mötesprotokollet på hemsidan.   
AIS buggar nu rättade i systemet – info om detta läggs ut på hemsidan. 
Önskemål om lista på användare och kontaktinformation till registersidan 
sammanställning pågår.   
Uppmaning att skicka lista med fria variabler från alla sjukhus till Ulrika för 
sammanställning till registersidan som inspiration  
Nytt användarmöte 6/11 under traumaveckan på Karolinska. 

 
• Handlingsplan,  

- Anslutning till RUT: Processen går vidare efter ett första möte. En 
skriftlig ansökan ska lämnas in av Folke.  

- Q4 rapport i september: årsrapport bifogas.  
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- Kvalitetsindikator. Undertriage föreslogs på styrgruppsmöte. Går att 
räkna ut vilka av de med ISS>15 som ej genererat ett nivå 1 larm men 
svårt att hitta de traumapatienter som ej genererat traumalarm på någon 
nivå. Ett förslag är att räkna på befintliga patienter i registret med ISS 
eller NISS > 15 och vilken larmnivå de hade. Beslut på förra mötet om 
att bilda arbetsgrupp med sakkunniga för att diskutera möjliga vägar.  

 
• Övriga frågor: 

- Fråga till Susanne från Lydia på Södersjukhuset om något projekt pågår 
någonstans med AI hjälp för att lägga in patienter i SweTrau - data direkt 
från journal till registret. Ingen känner till om något sådant pågår på 
något sjukhus.  

 
- Det behövs ekonomiansvarig i styrgruppen för att förenkla processen 

med attest av fakturor med mera. Person utses på nästa styrgruppsmöte.  
  

- Fråga till Folke från Linköping om täckningsgraden. Dom är noggranna 
och registrerar allt vad dom kan men får ändå låga siffror varför? Hur gör 
man för att få bra täckningsgrad? Diskussion på mötet; traumapatienter 
på IVA som inte kommit på larm kan vara sekundärtransporterade?? Kan 
överföring mellan olika IVA generera fler intensivvårdstillfällen? 
Återinläggningar?? Att räkna täckningsgrad med SIR registreringar som 
nämnare är inget hundraprocentigt bra sätt men det är svårt att hitta 
något annat sätt och registrering av täckningsgrad krävs av bidragsgivaren 
SKR. Tas upp till diskussion på nästa användarmöte.    
 
 

• Nästa styrgruppsmöte  
9/9 Teams, statistiker Pernilla kallas till mötet inför valideringen då Susanne 
inte kan delta.  

 
 
 
 
Ordförande    Sekreterare 
Folke Hammarqvist   Gunilla Wihlke 


